
 

 
 

 

Fleminggatan 4 

Box 8311 

104 20 Stockholm 

www.stockholm.se/exploateringskontoret 

 

Exploateringsnämnden Utdrag ur protokoll, fört vid 

sammanträde 2013-03-13, § 13 

 

   
 

 Tid Torsdagen den 13 mars 2014, kl 16.00 – 16.10 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 24 mars 2014 

  

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)  

Theréz Randquist (M)  

Per Hallberg (M)  

Daniel Forslund (FP)   

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)  

Åke Askensten (MP)   

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Therese Carlborg (M) för Lars Svärd (M) 

Gustav Johansson (M) för Karl Malmqvist (C) §§ 1-6, 8-22 

Eva Ångström (M) för Karl Malmqvist (C) § 7 

Elin Olsson (MP) för Anna Bäcklund (MP) 

 
Ersättare:    

Eva Ångström (M) §§ 1-6, 8-22  

Maria Hagbom (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP) §§ 1-6, 8-22   

Kenneth Nilsson (S)  

Håkan Olander (S)    

 
Tjänstemän: 

 Tf. förvaltningschefen Gunnar Jensen, Marita Anheim, Ann-Charlotte 

Bergqvist, Mårten Frumerie, Kristofer Stjernqvist samt 

borgarrådssekreteraren Fredrik Sundqvist. 

 

 

 

 

 

 



 

 Exploateringsnämnden  
 

 Sida 2 (3) 

 

  

 

 

 
 

 

Fleminggatan 4 

Box 8311 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/exploateringskontoret 

 § 13 
Markanvisning för industri inom fastigheterna Flygeleven 
3, 4 och 5 i Skarpnäck till Stockholm Rörexpress AB. 
Svar på skrivelse från Åke Askensten (MP), Anna 
Bäcklund (MP), Elin Olsson (MP) och Lennart Tonell (MP)  
Dnr E2011-513-00005 
 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets 

förslag: 

 

1 Exploateringsnämnden beslutar att godkänna kontorets 

 tjänsteutlåtande som svar på skrivelsen. 

 
Handlingar i ärendet 

- Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 8 januari 2014. 

- Två skrivelser inkomna den 13 mars 2014. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

1) Ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), Daniel Forslund (FP), 

 vice ordföranden Maria Östberg Svanelind m.fl. (S) och Åke 

 Askensten m.fl. (MP) föreslår (se beslutet). 

 

2) Ann-Margarethe Livh (V) föreslår att nämnden beslutar enligt 

 följande: 

 

 Att återremittera ärendet. 

 

 Att därutöver anföra följande: 

 

Det är olyckligt att planeringen av en idrotts- och simhall inte 

längre finns med i programarbetet eftersom behovet av en 

sådan anläggning är stort i området. Vi har under lång tid 

drivit kravet på en simhall i området. Det har rests en del 

frågetecken om företaget Rörexpress AB, viket bör föranleda 

en närmare granskning av företaget. Det behövs arbetsplatser 

i hela Söderförort och självklart också i Skarpnäck, men det 

behövs också bostäder, både för studenter och för andra. Vi 

anser att den här marken lämpar sig väl för bostadsbyggande, 

vilket bör utredas. Samtidigt bör det tas fram en ny tomt för 

en simhall i området. 

 
Beslutsgång i delen om återremiss 

Ordföranden Joakim Larsson (M) ställer förslaget att återremittera 

ärendet mot att avgöra ärendet vid dagens sammanträde och finner 

att nämnden beslutar att avgöra ärendet vid dagens sammanträde. 

 



 

 Exploateringsnämnden  
 

 Sida 3 (3) 

 

  

 

 

 
 

 

Fleminggatan 4 

Box 8311 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/exploateringskontoret 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner därefter att nämnden 

beslutar enligt förslag från ordföranden Joakim Larsson m.fl. (M), 

Daniel Forslund (FP), vice ordföranden Maria Östberg Svanelind 

m.fl. (S) och Åke Askensten m.fl. (MP). 

 
Reservation 

Ann-Margarethe Livh (V) reserverar sig mot beslutet med 

hänvisning till sitt förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Åke Askensten m.fl. (MP) enligt 

följande:  

 

Det är beklagligt att exploateringsnämndens majoritet tog 

det beslut den gjorde 7 februari 2013.  Miljöpartiet yrkade 

då på återremiss och avgav följande reservation: 

 

"Samma dag som exploateringsnämnden har sitt 

sammanträde så behandlas ett medborgarförslag om 

studentbostäder inom fastigheten Flygeleven 3, 4 och 5 vid 

Skarpnäcks stadsdelsnämnd. Tomten har tidigare varit 

anvisad till att bygga en bad- sim- och idrottsanläggning för 

alla boendes utefter linje 17 söderut. Så sent som för ett par 

månader sedan meddelade idrottsförvaltningen att de inte 

längre var intresserade av marken varför den återgick till att 

anges som plats för kontor och industrilokaler.  

 

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning skriver i sitt 

tjänsteutlåtande att den anvisade platsen skulle passa bra för 

studentboende. Tomten ligger kollektivtrafiknära precis vid 

entrén Skarpnäcks gård. Det bör undersökas om det gamla 

förslaget om en sim- och idrottsanläggning kan kombineras 

med medborgarförslaget om ett studentboende." 

 

 

 

 

 Vid protokollet 

 Kristofer Stjernqvist 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________  

 


